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واکنش نائب رئیس فدراسیون فوتبال به انتخاب 
سرمربی تیم امید

نائب رئیس دوم فدراس�یون فوتبال درباره انتخاب س�رمربی تی�م امید گفت: در 
حالت ایده آل باید انتصابات زودتر صورت بگیرد تا از برنامه ها عقب نمانیم.

منصور قنبرزاده، نائب رئیس دوم فدراسیون فوتبال در گفت وگو با خبرنگار ورزشی ایرنا در 
خصوص زمان انتخاب س��رمربی تیم امید ایران اظهار داشت: مهدی تاج در صحبت های اخیر 
گفت که در روزهای آینده باید سرمربی این تیم مشخص شود اما اینکه این اتفاق دیر یا زود 
رق��م م��ی خورد را من نمی دانم. نایب رییس فدراس��یون فوتبال ایران گفت: اگر صحبتی در 
این خصوص نمی کنیم دلیل آن تحریم مصاحبه ای و عدم صداقت و اطلاع سانی نیست بلکه 
می خواهیم کارها تخصصی تر پیش برود و در کار مس��ئول روابط عمومی و س��خنگوی هیئت 
رئیسه دخالت و خللی وارد نشود. وقتی شخصی برای پاسخگویی مشخص شده دیگر صحبت 

کردن ما در این باره درست نیست.
وی درمورد حالت ایده آل برای تیم فوتبال امید کشور بیشتر توضیح داد: واقعیت این است 
که باید همه چیز زودتر تعیین تکلیف شود و مدیر و سرمربی تیم معرفی شوند تا به برنامه ها 
و بازی های تدارکاتی برس��ند و از باقی کش��ورها عقب نمانیم. البته بازیکنان امید ما در حال 

حاضر در تیم های باشگاهی در حال تمرین و درگیر مسابقات هستند.

خداحافظی بازیکن اسبق استقلال در دقیقه ۲۰
میثم مجیدی در جریان دیدار تیم های آلومینیوم اراک و گل گهر سیرجان تعویض 

شد و برای همیشه از دنیای فوتبال خداحافظی کرد.
به گزارش ایرنا، تیم های آلومینیوم اراک و گل گهر سیرجان از ساعت ۱۵  دوشنبه در تنها 
دیدار باقیمانده  نیم فصل نخس��ت رقابت های لیگ برتر در ورزشگاه امام خمینی به مصاف هم 

رفتند که در دقیقه  ۲۰ اتفاق مهمی رخ داد.
میثم مجیدی بازیکن بومی و ۳۶ ساله  ایرالکو در این دقیقه از زمین مسابقه خارج شد و طی 
اعلام قبلی برای همیش��ه از دنیای فوتبال خداحافظی کرد. مجیدی به هنگام خروج از زمین 
با تونلی که بازیکنان ۲ تیم برایش به وجود آوردند مواجه ش��د و در میان تش��ویق حاضرین، 
زمین را ترک کرد. او س��پس چهار گوش��ه  زمین را بوسید و با لباسی که روی آن نوشته شده 

بود "خداحافظ فوتبال" کفش هایش را آویخت.
مجیدی فوتبال خود را با تیم آلومینیوم شروع کرد. او سپس برای تیم های شن سای اراک، 
آلومینیوم هرمزگان، استقلال خوزستان، استقلال تهران، صبای قم، الشمال قطر، بادران تهران 

و آلومینیوم اراک بازی کرد و حالا تصمیم به خداحافظی گرفت.

 پیگیری تمرینات پرسپولیس برای موفقیت 
در نیم فصل دوم

اعضای تیم فوتبال پرس�پولیس  دوشنبه، در دو بخش تمریناتشان را برای حضور 
پرقدرت در نیم فصل دوم آغاز کردند.

به گزارش ایرنا، اعضای تیم فوتبال پرسپولیس، تمرین را در دو بخش و به مدت ۹۰ دقیقه 
در ورزشگاه شهید کاظمی انجام دادند.

سرخپوش��ان تمرین را از ساعت یازده در ورزشگاه شهید کاظمی آغاز کردند. بازیکنان ابتدا 
راهی سالن بدنسازی شدند و برای ۱۵ دقیقه به گرم کردن و کار با وزنه پرداختند.

پس از آن، در زمین چمن حاضر شدند و کار در زمین با تمرینات بدنسازی آغاز شد.
سپس شوت به دروازه در دو گروه، تمرین حفظ توپ و فوتبال درون تیمی، دیگر بخش های 
برنامه کادر فنی بودند. یحیی گل محمدی در جریان این تمرینات به ویژه هنگام فوتبال درون 

تیمی تاکید ویژه ای روی اجرای برنامه های تاکتیکی داشت.
این تمرین ۹۰ دقیقه به طول انجامید. دیاباته مانند روز گذشته در بخش هایی از تمرینات 
گروهی حاضر بود و در ادامه برنامه های اختصاصی خود را زیر نظر بدنس��از و کادر پزش��کی 
دنب��ال کرد. دروازه بان ه��ا نیز در جریان تمرینات تاکتیکی، تمرین��ات اختصاصی خود را زیر 
نظر مربی دروازه بانان انجام دادند. سرخپوش��ان در نخستین بازی پیش رو، روز پنجشنبه در 

نخستین بازی نیم فصل دوم در ورزشگاه آزادی میزبان ذوب آهن اصفهان خواهند بود.

ماجرای پیشنهاد صد میلیاردی به دروازه بان 
پرسپولیس چیست؟

شنیده می شود یک باشگاه صنعتی بار دیگر پیشنهاد نجومی را مانند ابتدای فصل 
به دروازه بان پرسپولیس ارائه کرده است.

به گزارش ایرنا، با توجه به باز ش��دن پنجره نقل و انتقالات زمستانی دروازه بان تیم فوتبال 
پرسپولیس بار دیگر با یک پیشنهاد نجومی مواجه شده است.

علیرضا بیرانوند که ابتدای فصل به عنوان نخستین خرید سرخپوشان به جمع پرسپولیسی ها 
اضافه ش��د، همان ابتدای فصل از چند باش��گاه صنعتی پیشنهادات نجومی دریافت کرد اما با 
قراردادی س��ه س��اله به پرسپولیس بازگشت تا در س��ال جام جهانی سرخپوشان را همراهی 
کند. دو باش��گاه صنعتی به طور جدی دنبال به خدمت گرفتن بیرانوند بودند اما حالا شنیده 
می ش��ود که یکی از این دو باش��گاه بار دیگر پیشنهاد جدیدی را به شماره یک تیم ملی ارائه 

داده است.
گفته می ش��ود مبلغ پیش��نهادی برای دو فص��ل و نیم صد میلیارد بوده اس��ت. دروازه بان 
پرسپولیس زمانی هم که بازیکن آزاد بود این پیشنهاد را رد کرد و اینبار هم به نظر نمی رسد 

که او به این پیشنهاد پاسخ مثبت بدهد.
از طرفی باش��گاه پرس��پولیس هم به هیچ عنوان راضی به از دست دادن دروازه بان شماره 

یک فوتبال ایران نیست.

تعیین تکلیف کاپیتان استقلال پس از تست پزشکی

حسینی به اصفهان می رود
تکلیف »سیدحس�ین حس�ینی« برای دیدار با س�پاهان و پس از تس�ت پزشکی 

مشخص خواهد شد.
به گزارش ایرنا، یکی از بزرگ ترین دغدغه های ریکاردو س��اپینتو در آستانه بازی با سپاهان 

شرایط جسمانی سیدحسین حسینی کاپیتان تیم است.
دروازه بان اول اس��تقلال که در مهم ترین و بزرگ ترین جش��نواره فوتبالی جهان یعنی جام 
جهانی وظیفه حراست از دروازه ایران در ۲ بازی را بر عهده داشت در دو بازی اخیر استقلال 
با درد از ناحیه کشاله ران بازی کرده است، این ناراحتی باعث شده است تا حسینی به جای 

حضور در تمرینات تیمش به فیزیوتراپی و آب درمانی بپردازد.
تلاش پزش��کان اس��تقلال بر این است هر طوره شده حسینی را به بازی حساس با سپاهان 
که اهمیت فراوانی برای آبی پوشان تهرانی دارد برسانند. اینکه حسینی مجوز حضور در میدان 
را پیدا می کند یا نه فردا ش��ب و پس از تس��ت پزشکی مخص خواهد شد اما به طور حتم این 

بازیکن در سفر به اصفهان استقلال را همراهی خواهد کرد.
تیم فوتبال استقلال روز پنجشنبه در اولین بازی خود در دور برگشت لیگ باشگاه های ایران 
به مصاف س��پاهان خواهد رفت. باشگاه اس��تقلال نیز در این خصوص اعلام کرد: با نظر کادر 
پزشکی باشگاه، سیدحسین حسینی دروازه بان این تیم به علت آسیب دیدگی در دیدار مقابل 

تراکتور، تحت درمان قرار دارد و شرایط او تحت بررسی است.

هاکی روی یخ کشورهای اسلامی؛ دختران ایران 
فینالیست شدند

تی�م ملی هاکی روی ی�خ دختران ایران با شکس�ت نماینده عربس�تان به فینال 
مسابقات کشورهای اسلامی راه یافت.

به گزارش ایرنا، در ادامه رقابت های هاکی روی یخ کش��ورهای اس��لامی، تیم ملی دختران 
کش��ورمان پس از کس��ب س��ه پیروزی مقابل بحرین، امارات، عمان و یک شکس��ت مقابل 
تاتارستان صبح امروز مقابل نماینده عربستان به میدان رفت و توانست با شکست این تیم به 

دیدار پایانی مسابقات راه یابد.
ملی پوشان کشورمان تایم قانونی را سه بر سه و با نتیجه مساوی به پایان رساندند و سپس 

در ضربات پنالتی با نتیجه سه بر یک به پیروزی رسیدند و راهی دیدار نهایی شدند.
نمایندگان کش��ورمان در دیدار نهایی مقایل تیم و نماینده کشور میزبان به میدان خواهند 
رفت. اعظم س��نایی، الهام مدیردهقان، صبا مظاه��ری، هاتیه آقامحمدی، دیبا فرزام نیا، دیانا 
فرزام نیا، زهرا رضایی، نگار خرم، مهدیه نوروزی، شبنم عرب، فاطمه شاهسوند، زهره حسنی، 
زهرا قاسمی، عسل حیدری، حدیث خلج، آذین قارونی، نکار ارجمند، فاطمه اسماعیلی، هلیا 

سوهانی ملی پوشان اعزامی ایران هستند که در این دیدار به میدان رفتند.

 عصرآزادی/س�رویس ورزش�ی: تیم تراکتور 
تنه�ا یک دوره ب�ه قهرمانی لی�گ برتر فوتبال 

کشور در نیم فصل دست یافته است.
عص��رآزادی آنلاین/فره��اد فرهادپ��ور: تیم فوتبال 
تراکت��ور تنها یک دوره به قهرمانی نیم فصل دس��ت 
یافته است، اما همین قهرمانی به پایان فصل منتهی 

نشد.
با بررس��ی عملکرد باش��گاه تراکتور در اداور تاریخ 
لی��گ برتر، ای��ن تی��م در دوره چهاردهم با رس��ول 
خطیب��ی قهرمان نیم فصل ش��ده و در دوره اول هم 

در رده آخر قرار گرفته بود.
امس��ال هم تراکتور با 22 امتی��از در حالی در رده 
شش��م قرار دارد که سال پیش در نیم فصل تنها 13 

امتیاز کسب و در مکان سیزدهم قرار گرفته بود.
عملک��رد کام��ل تی��م فوتب��ال تراکتورس��ازی تا 

نیم فصل های ادوار لیگ برتر به شرح زیر است:
دوره اول لیگ برتر )فصل 1380-81(:

رتبه در نیم فصل: چهاردهم )آخر( با 6 امتیاز
عملکرد: 0 برد، 6 مساوی و 7 باخت

سرمربی: محمود یاوری
تعداد تیم های لیگ: 14

 دوره نهم لیگ برتر )فصل 1388-89(:
رتبه در نیم فصل: هشتم با 24 امتیاز
عملکرد: 6 برد، 6 مساوی و 5 باخت

سرمربی: فراز کمالوند
تعداد تیم های لیگ: 18

دوره دهم لیگ برتر )فصل 1389-90(:
رتبه در نیم فصل: ششم با 25 امتیاز
عملکرد: 6 برد، 7 مساوی و 4 باخت

سرمربی: فراز کمالوند
تعداد تیم های لیگ: 18

دوره یازدهم لیگ برتر )فصل 1390-91(:
رتبه در نیم فصل: چهارم با 29 امتیاز
عملکرد: 8 برد، 5 مساوی و 4 باخت

سرمربی: امیر قلعه نویی
تعداد تیم های لیگ: 18

دوره دوازدهم لیگ برتر )فصل 1391-92(:
رتبه در نیم فصل: ششم با 28 امتیاز
عملکرد: 7 برد، 7 مساوی و 3 باخت

سرمربی: تونی اولیویرا
تعداد تیم های لیگ: 18

دوره سیزدهم لیگ برتر )فصل 1392-93(:
رتبه در نیم فصل: چهارم با 26 امتیاز
عملکرد: 7 برد، 6 مساوی و 2 باخت

سرمربی: مجید جلالی
تعداد تیم های لیگ: 16

دوره چهاردهم لیگ برتر )فصل 1393-94(:
رتبه در نیم فصل: اول با 28 امتیاز

عملکرد: 8 برد، 4 مساوی و 3 باخت
سرمربی: رسول خطیبی
تعداد تیم های لیگ: 16

 دوره پانزدهم لیگ برتر )فصل 1394-95(:
رتبه در نیم فصل: هفتم با 22 امتیاز
عملکرد: 5 برد، 7 مساوی و 3 باخت

سرمربی: تونی اولیویرا )13 بازی( – امیر قلعه نویی 
)2 بازی(

تعداد تیم های لیگ: 16
دوره شانزدهم لیگ برتر )فصل 1395-96(:

رتبه در نیم فصل: دوم با 30 امتیاز
عملکرد: 8 برد، 6 مساوی و یک باخت

سرمربی: امیر قلعه نویی
تعداد تیم های لیگ: 16

دوره هفدهم لیگ برتر )فصل 1396-97(:
رتبه در نیم فصل: یازدهم با 17 امتیاز

عملکرد: 4 برد، 5 مساوی و 6 باخت
سرمربی: یحیی گل محمدی

تعداد تیم های لیگ: 16
دوره هجدهم لیگ برتر )فصل 1397-98(:

رتبه در نیم فصل: چهارم با 26 امتیاز
عملکرد: 7 برد، 5 مساوی و 3 باخت
سرمربی: جان توشاک/محمد تقوی

تعداد تیم های لیگ: 16
دوره نوزدهم لیگ برتر )فصل 1398-99(:

رتبه در نیم فصل: ششم با 27 امتیاز

عملکرد: 8 برد، 3 مساوی و 4 باخت
سرمربی: دنیزلی/شیخ لاری

تعداد تیم های لیگ: 16
دوره بیستم لیگ برتر )فصل 1399-1400(:

رتبه در نیم فصل: هفتم با 22 امتیاز
عملکرد: 6 برد، 4 مساوی و 5 باخت

سرمربی: منصوریان/خطیبی
تعداد تیم های لیگ: 16

 دوره بیس��ت و یک��م لی��گ برتر )فص��ل 1401-
:)1400

رتبه در نیم فصل: سیزدهم با 13 امتیاز
عملکرد: 3 برد، 4 مساوی و 8 باخت

سرمربی: فیروز کریمی/سولدو
تعداد تیم های لیگ: 16

دوره بیس��ت و دوم لی��گ برت��ر )فص��ل 1401-
:)1400

رتبه در نیم فصل: ششم با 22 امتیاز
عملکرد: 6 برد، 4 مساوی و 5 باخت

سرمربی: بردیف/خمز
تعداد تیم های لیگ: 16

قهرمانی نیم فصلی که به قهرمانی تراکتور منتهی نشد
بررسی عملکرد تیم تراکتور در ادوار نیم فصل لیگ برتر

وزی�ر ورزش و جوانان در دیدار با س�فیر نیکاراگوئه از آمادگی 
ایران ب�رای راه اندازی ورزش ه�ای چوگان و زورخان�ه ای در این 

کشور خبر داد.
به گزارش ایرنا، اس��اک لنین براوو سفیر کش��ور نیکاراگوئه در ایران با 
حضور در وزارت ورزش و جوانان با سیدحمید سجادی دیدار و گفت وگو 
کرد. براوو با اشاره به سفر قریب الوقوع ۶ وزیر زن نیکاراگوئه به ایران برای 
دیدار با وزرای ایرانی از سجادی نیز دعوت کرد تا با وزرای مرتبط دیدار 
داشته باشد. وی با تاکید بر اهمیت این دیدارها برای مسئولان رده  بالای 
نیکاراگوئه گفت: یک چهارم کابینه دولت نیکاراگوئه به کشور ایران سفر 
می کنند. دعوت نامه برای معاون رییس جمهور نیکاراگوئه ارسال شده ولی 
به خاطر تحریم های ظالمانه آمریکا او نمی تواند به ایران س��فر کند ولی 
۶ وزیر به ایران س��فر می کنند. در این س��فر فرصت بسیار مهمی را پیدا 
می کنیم که با وزرای جمهوری اس��لامی نیز دیدار داشته باشیم. از دولت 
جمهوری اسلامی به ویژه از وزارت امور خارجه و وزارت ورزش و جوانان 

ممنونم که زمینه این دیدار را فراهم کردند.
سفیر نیکاراگوئه با اشاره به روابط خوب دو کشور افزود: انقلاب های دو 
کش��ور ایران و نیکاراگوئه طی یک سال به ثمر رسید و ما این دو انقلاب 

را خواهر متحد می دانیم و همیش��ه این دو کش��ور روابط بس��یار خوبی 
داش��ته اند. از زمانی که آیت الله رییس��ی، رییس جمهور ایران شد متوجه 
ش��دیم که می توان روابط را با ایران بیش��تر کرد. روسای جهور دو کشور 
اعتقاد دارند که فقط ارتباط نباید برپایه سیاس��ی باش��د و در حوزه های 

دیگر نیز این تعامل باید ایجاد شود.
وی افزود: مردم نیکاراگوئ��ه بازی های ایران در جام جهانی را پیگیری 
می کردند و دوست داشتند تیم ملی ایران از گروه خود صعود کند. اگر در 

آینده نزدیک فرصت فراهم باش��د استقبال می کنیم که تیم ملی فوتبال 
ایران یک بازی دوستانه با نیکاراگوئه در کشورمان داشته باشد.

وی با اش��اره به قدرت ایران در منطقه خاطرنش��ان کرد: خیلی خوب 
و جالب اس��ت که نفوذ ایران در تاریخ بس��یار تاثیرگذار بوده اس��ت و در 

بسیاری از حوزه ها کشور ایران در تاریخ پیش رو بوده است.
سیدحمید سجادی وزیر ورزش و جوانان نیز در این دیدار اظهار داشت: 
به کشور نیکاراگوئه علاقه زیادی داریم و این که بتوانیم تعاملات خوبی در 
حوزه ورزش با این کش��ور داشته باشیم و امیداریم که تعاملات دو کشور 
بیش��تر از قبل برقرار شود. پیشاپیش به ۶ وزیر کشور نیکاراگوئه که قرار 
است به زودی به ایران سفر کنند خوش آمد می گویم. با کمال میل آماده 
میزبانی و دیدارهای احتمالی هس��تیم. وزیر ورزش و جوانان خاطرنشان 
س��اخت: ما در ایران اماکن ورزشی خوبی مثل ما سایت تیراندازی، سالن 
کش��تی، اسکی رو یخ و پیست س��وارکاری را داریم که در صورت تمایل 
می توانیم برنامه ای بگذاریم که دوس��تان از این س��الن ها بازدید داش��ته 
باش��ند. وی ادامه داد: یکی از مفاد تفاهم نامه ما با کش��ور نیکاراگوئه در 
حوزه ورزش می تواند این موضوع باشد که بتوانیم ورزش چوگان و ورزش 

زورخانه ای را در این کشور راه اندازی کنیم.

ایران آماده صدور چوگان و ورزش زورخانه ای به نیکاراگوئه

بررسی دلایل ناکامی سابر ایران؛ 

چه کسی باید پاسخگوی اتفاقات اخیر باشد؟
روایت تلخ کاپیتان زارع سنندج از عجیب ترین بازی فوتبال ایران؛ 

سرسره بازی کردیم

رقابت های گرندپری تونس در ش�رایطی برگزار شد که 
هر س�ه نماینده س�ابر ایران با عملکردی ضعیف جایگاه 
خ�ود را در فدراس�یون جهانی از دس�ت داده و چند پله 
س�قوط کردند اما آیا نتیجه دور از تصور سابریس�ت های 
کشورمان فنی بود یا دلایل دیگری در آن دخیل است که 

نیاز به واکاوی و بررسی بیشتر دارد.
به گزارش ایرنا، رقابت ه��ای گرندپری تونس از روز جمعه ۲۳ 
دی ماه در ش��رایطی آغاز شد که در بخش مردان ۱۴۸ ورزشکار 
و در بخش زنان ۱۴۴ بانوی سابریس��ت از ۲۸ کش��ور جهان به مصاف هم رفتند. رقابت هایی که با توجه به 
امتیازهای لازم برای کس��ب س��همیه المپیک از یک س��و و جوایز نقدی انفرادی از س��ویی دیگر مورد توجه 

مدعیان شمشیربازی قرار گرفته و شاهد حضور آنها در تونس بودیم.
علی  پاکدامن، محمد رهبری و محمد فتوحی نمایندگان ایران در این مسابقات بودند و در بخش بانوان هیچ 
نماینده ای از کش��ورمان حضور نداشت. هر چند قبل از این مسابقات برخی صحبت ها و گلایه ها مطرح شد و 
تقابل یا اختلاف نظر بین مسوولان فدراسیون و کادرفنی به گوش رسید اما هیچ  کارشناس یا منتقدی تصور 
چنین نتیجه ای را نداش��ت و باید دید چرا تیمی که در آبان ماه س��ال جاری موفق به کسب مدال نقره جهانی 
س��ابر ش��ده اینچنین میدان را خالی کرده و با افت مواجه شده است. برای بررسی جوانب مختلف این ماجرا 

خبرهای چند وقت اخیر را با هم مرور می کنیم تا زوایایی مختلف سابر ایران را مورد بررسی قرار بدهیم.
جام جهانی الجزایر در آبان ماه سال جاری در شرایطی برگزار شد که تیم های ایران و کره جنوبی جواز حضور 
در فینال را به دس��ت آوردند، بعد از ناکامی در المپیک این رویداد برای سابریس��ت های کشورمان از اهمیت 
بالایی برخوردار بود و به نوعی به دنبال اثبات شایس��تگی های خود بودند و با کس��ب مدال نقره این رقابت ها 
عملا نش��ان دادند از بعد فنی حرف های بس��یاری برای گفتن دارند. بعد از این موفقیت قول پاداش به نفرات 
اعزامی داده ش��د اما تا امروز این مس��اله محقق نش��ده و عدم پرداخت به موقع پاداش قهرمانان که متاسفانه 
به یک عادت غلط در برخی از رش��ته های ورزش��ی تبدیل ش��ده، فضای مناسبی را به وجود نمی آورد چرا که 
ورزش��کار انتظار دارد مزد زحماتی که کش��یده را در کوتاه ترین زمین بگیرد و از س��ویی انتظار به حقی است 
که قول هایی که داده  می ش��ود را در واقعیت ببیند. از سویی دیگر با توجه به شرایط اقتصادی فدراسیون های 
مختلف هم با مش��کلاتی دس��ت به گریبان شده اند اما بحث این است که یا نباید قول داد و یا ا گر حرفی  زده 
می شود باید آن وعده را ادا کرد چرا که این عدم تحقق قول های مسئولان بی شک طبعات بسیاری به همراه 
دارد و نمی توان آن را کتمان کرد به خصوص آنکه بین رشته های ورزشی تفاوت هایی دیده می شود که همواره 
قهرمانان و ورزشکارن از آن گلایه دارند. نکته عجیب دیگر در اعزام نفرات سابریست کشورمان به رقابت های 
گرندپری تونس به عدم اعزام مربی تیم با نفرات است. در شرایطی که ارتباط خوبی بین علی پاکدامن،  محمد 
فتوحی و محمد رهبری وجود دارد و آنها مدت هاست با هم کار می کنند اما در یکی از مصاحبه های سرپرست 
فدراس��یون شمشیربازی به نام فرد دیگری برای اعزام بر می خوریم که جای تعجب دارد. آنهایی که به عنوان 
ورزشکار در رقابت هایی معتبر و جهانی شرکت کرده  باشند این مساله را تصدیق خواهند کرد که حضور مربی 
که از زوایای مختلف یک ورزشکار را بشناسد کمک شایانی در واقع بحرانی می کند اما باید پرسید انتخاب و 
اعزام یک مربی آن هم از استانی دیگر با چه ملاک و هدفی صورت گرفته است؟ آیا این مربی از سابریست های 

کشورمان به خوبی شناخت دارد و از نظر روحی و روانی به هم نزدیک هستند؟

کاپیت�ان تیم فوتبال بانوان زارع باتری س�نندج روایت 
عجیب�ی از طولانی ترین بازی فوتبال ای�ران را بازگو کرد 
و گفت: ش�دت بارش برف به حدی زی�اد بود که در زمین 

چمن نبودیم و به جای فوتبال سرسره بازی کردیم.
ب��ه گزارش ایرنا، بیس��ت و چه��ارم دی م��اه دیدارهای هفته 
دوازده��م لی��گ برتر فوتبال بانوان برگزار ش��د ام��ا یکی از این 
دیدارها حاش��یه های فراوانی داش��ت و در س��رمای شدید و زیر 
بارش برف س��نگین و با تاکید داور و نماینده فدراسیون فوتبال 
برگزار ش��د. دیدار زارع باتری سنندج و سپاهان که در نهایت با 

برتری ۲ بر یک س��پاهان به پایان رس��ید اما این بازی ۶ س��اعت به طول انجامید. این موضوع س��بب شد تا 
خبرنگار ایرنا به گفت وگو با زهره جلالی کاپیتان تیم زارع باتری سنندج پرداخت.

وی درباره وقایع دیدار با س��پاهان اظهار داشت: ش��ب قبل از بازی با سپاهان صحبت کردند تا بازی زودتر 
برگزار شود و آنها هم موافقت کردند. از ابتدای بازی بارش برف شروع شده بود. شرایط چمن هم به گونه ای 
نبود تا بتوانیم بازی کنیم. داور در هر صورت س��وت بازی را زد اما بعد از ۱۰ دقیقه از بازی ش��دت برف زیاد 
ش��د و خط زمین مش��خص نبود و چمن کاملا سفیدپوش ش��د. در آن لحظه ما با سپاهان به تساوی یک بر 

یک رسیده بودیم.
کاپیتان تیم زارع باتری س��نندج عنوان کرد: در واقع زمین فوتبال نبود، سرس��ره بود و باعث آسیب دیدگی 
بازیکنان می شد. بازیکنانی که در زمین بودند دعا می کردند که جان سالم به در ببرند. در دقیقه ۲۰ بازی داور 
بازی را نگه داشت و گفت که ادامه بازی درست نیست. آنها با فدراسیون تماس گرفتند و مسئولان فدراسیون 
هم گفتند که باید خط هایی که روی آن را برف پوشانده است، یکبار دیگر رنگ کنید. مجبور شدیم دوباره به 

رختکن برویم. سرما در وجود ما رخنه کرده و لباس ها خیس شده بود.
وی ادامه داد: ۲۵ دقیقه در رختکن بودیم و بعد گفتند که باید بازی را ادامه دهیم تا نیمه اول تمام شود. 
بارش برف ش��دت گرفت و انقدر ش��دید بود که نمی توانستیم چیزی را ببینیم اما بازی همچنان ادامه داشت. 
هم��ان نیم��ه اول گل دوم را خوردیم. هر چند در نیمه اول ۴۰ دقیقه در رختکن بودیم. بعد از آن گفتیم که 
کاش بازی را به زمان دیگری موکول کنند و باز هم داور با فدراس��یون تماس گرفت و دوباره گفتند که باید 
ب��ازی ادام��ه یابد. از نو خط ها را روی برف رنگ کردند. چمن اصلا مناس��ب بازی کردن نبود و تمامی آن گل 

شده بود.
جلالی با اش��اره به اینکه نمی دانس��تیم که کمک داور در کنار زمین غش کرده است، گفت: داوران همواره 
در کن��ار زمین در حال لیز خوردن بودند. آنها به یکباره می ایس��تادند و بع��د یک متر لیز می خوردند. ما هم 
همواره در کنار بازیکنان س��پاهان در حال اعتراض بودیم. حتی زور مریم ایراندوست سرمربی سپاهان هم به 
داور نرسید. شرایط خوبی نبود. احتمال آسیب دیدگی بازیکنان بالا بود. وقتی سرعت می گرفتیم نمی توانستیم 

بایستیم و وقتی می ایستادیم هم یک یا دو متر لیز می خوردیم.
وی خاطرنش��ان کرد: وزن کفش های ما به دلیل بارش برف به س��ه کیلو رسیده بود و کامل گلی شده بود. 
لباس های ما سفید بود اما داور گفت که برای جلوگیری از خطای دید رنگ لباس باید آبی شود. لباس ها بسیار 
س��نگین شده بود و نمی توانس��تیم بدویم. ۵ بار برای گرم کردن وارد زمین مشدیم و در رختکن هم حرکات 

کششی کردیم. همواره بدن هایمان سرد و گرم می شد و با شوک به بازی ادامه می دادیم.

مدیرعامل باشگاه تراکتور گفت: تمامی اخباری که در مورد پاکو خمز و جدایی وی از تراکتور 
مطرح می شود شایعه بوده و واقعیت ندارد.

هوش��نگ نصیرزاده در گفت و گو با ایرنا افزود: این س��رمربی پس از بازی با استقلال در جام حذفی به 
اسپانیا رفت و با پرواز ساعت ۴.۲۵ بامداد  وارد تبریز شده و بر سرتمرینات تیم حاضر خواهد شد. وی به 
فعالیت های نقل و انتقالی باشگاه اشاره و اضافه کرد: هیچ بازیکن آزادی وجود ندارد و تمامی بازیکنان 
تحت قرارداد باشگاه ها هستند و مذاکره با هر بازیکنی در هر تیمی تخلف بوده و غیر اخلاقی است و ما از 
این رو مستقیما با باشگاه ها وارد مذاکره می شویم. نصیرزاده گفت: البته باشگاه ای دیگر هم چند بازیکن 
ما را رصد کرده و پسندیده اند اما ما به آنها نیاز داریم و به دنبال معاوضه بازیکنان مازاد تیم با لیست 

مورد نظر سرمربی هستیم. وی خاطرنشان کرد: جذب بازیکن داخلی در نیم فصل پروسه سختی دارد 
و همه چیز باید با توافق باشگاه ها انجام شود. مدیرعامل تراکتور با اشاره به حضور سه بازیکن خارجی 
در تیم که یکی از آنها سهمیه آسیایی است گفت: یک سهمیه بازیکن خارجی داریم که در حال تدارک 
برای استفاده از این سهمیه ایم و  و یا فردا مراحل و تشریفات انتقال را انجام خواهیم داد. نصیرزاده ادامه 
داد: از این سهمیه برای جذب فوروارد استفاده خواهیم کرد چرا که پست تخصصی رضا اسدی فوروارد 
نیست و از این بازیکن به ناچار در این پست استفاده می کنیم. وی در مورد کاوه رضایی و وضعیت وی 
گفت: این بازیکن به دلیل مصدومیت مچ پا از میادین دور بود و در غیر اینصورت می توانست کمک حال 

تیم ملی در قطر نیز باشد حالا بهتر شده و خمز نیز نظر مثبتی روی وی دارد.

مدیرعامل:

 جدایی خمز 
از تراکتور 
شایعه است


